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Har budgeterade slutsumman för Näckenbadet ökat? 
Enkel fråga till fritidsnämndens ordförande 

Har budgeten av den totala slutsumman av simhallen i Näckenbadet ökat från 90 miljoner som var i 

det förslag på kostnadsanalys som vi tog beslut kring i höstas? 
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